
 
 
 

 
 

Notulen Algemene Ledenvergadering, 16 april 2008, Studienberatung RWTH, Templergraben 83, Aachen 
 
 
Aanwezig: Ben A’Campo, Marijn Becker, Chris Beckers, Anish Bosch, Roy Dolmans, Bart van den Esschert, 
Bram Faaij, Arjan Gelissen, Luc Hamers, Henri Hazen, Rob Krewinkel, Tim Lauterbach, Patrick Loijens, Ruud 
Rademakers, Wendy Robben, Irene de Wispelaere, André Xhonneux. 
 
Afgemeld: Roel van Hoof, Dominik Geisler 
 
 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19:15. Hij heet iedereen van harte welkom en vraagt iedereen zijn/haar 
GSM uit te zetten. Verder wijst hij erop dat er tijdens de vergadering een rookverbod geldt. 
 
2. Vaststellen definitieve agenda 
 
De agenda wordt zonder wijzigingen goedgekeurd: 
 

1. Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen algemene ledenvergadering 24 oktober 2007 
4. Ingekomen stukken 
5. Bestuursmededelingen 
6. a. Financieel overzicht 

b. Verslag kascontrolecommissie 
c. Ontslag kascontrolecommissie 

7. Bestuursverkiezingen 
8. Semesterverslagen van de diverse commissies 
9. a. Samenstelling van de commissies 

b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
10. Rondvraag 
11. Uitdelen attenties 
12. Sluiting 

 
3. Notulen Algemene Ledenvergadering 24 oktober 2007 
 
De notulen van de vorige Algemene Ledenvergadering worden na het corrigeren van enkele spelfouten door de 
algemene ledenvergadering aangenomen. 
 
4. Ingekomen stukken 
 
- Voorbeeld sponsorplan van Roy Dolmans. Dit zou als voorbeeld kunnen dienen voor ons eigen lustrum. 
- Uitnodiging voor het OHB-diner. 
- Kennisgeving geboorte Annika Geisler, dochter van Dominik Geisler. 
- E-mail professor Urai. Deze professor onderzoekt de redenen waarom iemand voor de RWTH zou kiezen. 
- E-mail Frans Kremer m.b.t. Lustrum Activitas. Hij stelt o.a. voor om tevens een reunie te organiseren. 
- Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering van de OHB 
- Uitnodiging voor de vergadering van SSCTH (Stichting StudieContact TH Aken). 
- Voordacht van Luc Hamers voor Roy Dolmans als erelid met bijbehorend overzicht van activiteiten van Roy 

Dolmans voor de vereniging. 
- Afmelding Roy Dolmans voor de vereniging (wegens afstuderen). 
- Verschillende e-mails van Dhr. Rulkens. Deze ex-alcuinees wil contact leggen tussen DSM en Alcuinus. 
- Beeindiging van het lidmaatschap van Luana Habets wegens afstuderen. 
- Afmelding Roel van Hoof voor de algemene ledenvergadering. 
- Afmelding Dominik Geisler voor de algemene ledenvergadering. 
- Afmelding Benjamin Wilkosz voor de algemene ledenvergadering. 
- Machtiging van Dominik Geisler. 
- Machtiging van Roel van Hoof. 



- Verschillende uitnodigingen van de Stadt Aachen en RWTH voor multiculturele bijeenkomsten. 
5. Bestuursmededelingen 
 
De vereniging telt op dit moment 19 leden en 2 aspirant-leden die hun contributie betaald hebben. 
 
Het afgelopen semester zijn door het bestuur de volgende besluiten genomen: 
 
Bestuursvergadering 29-10-2007 
- Bij de algemene ledenvergadering is gebleken dat er bij recente oud-heren de wens bestaat een persoonlijke 

uitnodiging voor de vergadering te ontvangen. Er wordt besloten dat na het afsluiten van de studie en het 
daardoor oud-heer worden, iemand nog voor de vier daaropvolgende ledenvergaderingen wordt uitgenodigd. 

 
Bestuursvergadering 28-1-2008 
- Er is besloten de spaarrekening om te zetten naar drie nieuwe rekeningen, een internetspaarrekening, een 

internet kwartaalspaarrekening en een internet jaarspaarrekening. Dit in verband met de hogere rente. Het 
bedrag op de lopende rekening zal vanaf nu zo laag mogelijk gehouden worden waarmee het grootste deel 
van het verenigingsgeld zo lang mogelijk op de spaarrekeningen blijft staan. Afhankelijk van de begroting 
wordt ingeschat welk bedrag voor een heel kwartaal vastgezet kan worden en dit bedrag op de internet 
kwartaalspaarrekening geboekt worden. Het spaarbedrag voor het lustrum, 200 euro per jaar, zal voor 1 
januari van eenieder jaar op de internet jaarspaarrekening gezet worden. 

- Er is besloten de postbus in Vaals per mei 2008 op te heffen en over te stappen naar een postbus aan de 
RWTH. De twee hoofdredenen voor dit besluit zijn de hoge vaste kosten voor de pustbus in Vaals tegenover 
een kostenloze postbus aan de RWTH en de frequentie waarmee de post afgehaald kan worden. De 
adreswijziging zal formeel aan alle relevante verenigingscontacten worden doorgegeven en het nieuwe adres 
zal op het briefpapier, de notulen en de uitnodigingen verschijnen. Het nieuwe adres luidt: 

 
K.A.V. Alcuinus 
Templergraben 55 
52056 Aachen 

 
Het OHB-diner was weer goed bezocht door een delegatie van de Activitas. Daarnaast heeft Henri Hazen de 
stichtingsvergadering in december bijgewoond en hier het probleem aangekaart dat de vaste lasten van de 
vereniging even hoog blijven maar door het afgenomen ledenaantal de inkomsten uit contributies en daarmee uit 
de stichtingsbijdrage afgenomen zijn. De stichting wil in reactie hierop overstappen op een nieuw 
financieringssysteem, waarbij zij al onze vasten lasten, inclusief internetpagina dekken, en daarnaast een (lagere) 
bijdrage per lid doneren. Daarnaast komt er waarschijnlijk een extra post voor de voorlichting. Een en ander zal 
voor volgend boekjaar ingaan. 
 
In maart hebben Henri en Chris het stichtingsdiner bijgewoond. Bram en Henri zijn officieel de 
stichtingsvertegenwoordigers, maar aangezien Bram verhinderd was is Chris meegegaan. Op termijn zal Chris 
Henri dan als vertegenwoordiger vervangen. 
 
In februari is het bestuur naar de vergadering van de OHB gegaan. Hier zijn met name de veranderde koers van 
de voorlichting en de voorbereidingen voor het lustrum aangekaart. Het bestuur hoopt voor de lustrumcommissie 
op steun vanuit de oudherenbond. 
 
Op zondag 18 mei om 15.00u is er een eerste officiële lustrumvergadering gepland in café ´t Vereinshoes, 
Koperstraat 21 te Vaals (contact: 043-3063419). Daarbij zijn ook leden van de OHB uitgenodigd. Daarnaast wil 
het bestuur bij deze nogmaals een oproep doen aan activitas-leden en recentelijk afgestudeerden om ook in deze 
lustrumcommissie mee te helpen. Op welke schaal het lustrum georganiseerd kan worden is namelijk afhankelijk 
van het aantal enthousiaste mensen in de Lustrumcommissie. Zoals het er nu naar uitziet, hebben maar drie 
mensen van de Acitivitas zitting in de commissie en kan er niets groots georganiseerd worden. Het is dus 
belangrijk, vooral voor een tiende lustrum, om ook vanuit de Activitas een grote respons te hebben om er een 
waardelijk en groots opgezet feest van te kunnen maken. 
 
Rob Krewinkel voegt zich bij de vergadering omstreeks 19.20u 
 



6a. Financieel overzicht 
Ruud Rademakers (Quaestor) presenteert het financieel overzicht en licht één en ander toe. Er worden enkele 
spelfouten verbeterd en enkele kleine wijzigingen voorgenomen. Ruud legt uit dat de vereniging nu drie 
spaarrekeningen heeft, om meer inkomsten uit rente te verwerven.  
 
Naast de gewone spaarrekening, die is omgezet in een “internetspaarrekening”, zijn er een zogenaamde 
“kwartaalspaarrekening” en een “jaarspaarrekening” geopend.  
 
Er wordt besloten om de winst op de balans aan de rechterkant te plaatsen, zodat de som van debet- dan wel 
creditzijde van de balans gelijk is. Verder zal de tekst “spaarrekening” worden veranderd in “spaarrekeningen”. 
Het gespaarde geld zal echter wel onder één post blijven samengevat. 
 
Een schriftelijke versie van het financieel verslag is als bijlage bij deze notulen bijgevoegd. 
 
6b. Verslag Kascontrolecommissie 
 
Bram Faaij deelt mede dat hij en Arjan Gelissen de kas hebben gecontroleerd en dat zij geen onregelmatigheden 
hebben bevonden. Henri bedankt de kascontrolecommissie hierop voor de gedane moeite. 
 
6c. Ontslag Kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de Algemene Ledenvergadering unaniem uit haar functie ontslagen. 
 
7. Bestuursverkiezing 
 
Anish Bosch en Marijn Becker (beiden aspirant-lid) worden aangedragen als onafhankelijke kiescommissie. Deze 
stelt vast dat er 13 stemgerechtigde leden aanwezig zijn. 
 
Abactis 
 
André Xhonneux geeft aan het bestuur te verlaten in verband met verplichtingen die voortkomen uit zijn studie. 
Chris Beckers stelt zich verkiesbaar als Abactis. 
 
Voor: 12  Tegen: 0  Blanco: 0  Ongeldig: 1 
 
Hiermee is Chris Beckers verkozen tot Abactis. 
 
Assessor 
 
Daar Chris Beckers voorheen assessor was, komt deze plaats binnen het bestuur vrij. Ben A’Campo stelt zich 
voor deze positie binnen het bestuur verkiesbaar. 
 
Voor: 11  Tegen: 0  Blanco: 1  Ongeldig: 1 
 
Ben motiveert zijn beslissing om zich verkiesbaar te stellen; hij wil het bestuur met zijn persoon versterken. 
 



8. Commissieverslagen 
 
Activiteitencommissie (ACCIE) 
 
Ben A’Campo voert het woord namens de activiteitencommissie. De nieuwjaarsduik alsmede het biljarten, beide 
gepland voor het afgelopen wintersemester, zijn niet doorgegaan. Het biljarten is niet doorgegaan omdat de 
carnaval relatief vroeg viel en de tentamens daarna in het verschiet lagen. 
Het semesterdiner wordt vervangen door een pannenkoekwerpwedstrijd, welke op zondag 20 april vanaf 14.00u 
in het Westpark te Aken plaatsvindt. Er zal nog een herinneringsmail worden verstuurd om alle leden op deze 
activiteit te wijzen. 
Vijf personen uit Dortmund hebben zich bereid verklaard om het Alcuinus-batavierenrace-team te gaan 
versterken met hun aanwezigheid. Zij zullen op eigen geledenheid naar Enschede reizen. 
Wendy Robben wijst de activiteitencommissie erop dat er binnen de OHB (Oudherenbond) onduidelijkheid heeft 
geheerst over het feit of OHB-leden mogen meerennen tijdens de Batavierenrace. Ben geeft aan dat, toen het 
voor de Activiteitencommissie nog niet bekend was dat alleen studenten mogen meerennen, alleen Frans Kremer 
zich heeft gemeld. Pas later is bekend geworden dat eigenlijk alleen studenten mogen deelnemen. Hierna is 
besloten om Frans alsnog te laten deelnemen. 
 
Actueelwerkgroep 
 
Er zal weer een nieuwe Actueel verschijnen tijdens de bovengenoemde pannenkoekwerpwedstrijd dan wel 
tijdens de eerstvolgende verenigingsavond. Anish Bosch meldt zich aan voor de Actueelwerkgroep. Deze bestaat 
hierbij uit de volgende leden; Chris Beckers, Anish Bosch en Bart Höppener. 
 
Internetcommissie 
 
Tim Lauterbach meldt namens de internetcommissie dat er weinig activiteit heeft plaats gevonden gedurende het 
afgelopen semester. Tevens doet hij een oproep aan geïnteresseerden om zich bij de commissie aan te sluiten. 
Hieraan wordt helaas geen gehoor gegeven. 
  
Introductiecommissie 
 
Henri Hazen meldt namens de introductiecommissie dat de voorlichtingscommissie al enige middelbare 
scholieren heeft geholpen bij het aanmeldingsproces. Het ging hierbij voornamelijk om leerlingen die zich voor 
NC-studies voor de selectieprocedure aan dienden te melden. Omdat het hierbij gaat om een selectie, is het 
moeilijk te voorspellen hoeveel van deze leerlingen uiteindelijk zullen worden toegelaten, en daarmee deelnemen 
aan de introductie. Hier staat tegenover dat de introductie snel kan worden aangepast aan kleinere dan wel 
grotere hoeveelheden Ersti’s. 
Wendy Robben geeft het bestuur mee om via het Studierendensekratariat van de RWTH dan wel de provincie 
Limburg te regelen dat Nederlandse Ersti’s een speciale brief meekrijgen bij de inschrijving. In deze brief zou 
tekst en uitleg kunnen worden gegeven over Alcuinus en haar activiteiten. 
 
Voorlichtingscommissie 
 
Chris Beckers meldt dat er dit jaar zeven voorlichtingsavonden zijn bezocht, wat meer is dan de afgelopen jaren. 
Deze voorlichtingsavonden werden over het algemeen georganiseerd door meerdere scholen gelijktijdig. Als 
gevolg hiervan zijn er dus effectief ca. 15 scholen bezocht. Het Connect College te Echt is voor de eerste keer 
bezocht.  
De nieuwe opzet van de voorlichting lijkt haar vruchten af te werpen. Naast het veranderen van de presentaties 
(vakinhoudelijke informatie naast de algemene informatie over de RWTH) is ook het voorkomen 
geprofessionaliseerd. Grotendeels met hulp van de Zentrale Studienberatung is er gewerkt aan 
informatieschermen, naamplaatjes, folders, T-shirts voor de voorlichters en dergelijke. 
Wendy Robben geeft aan graag te willen deelnemen aan de volgende vergadering van de 
voorlichtingscommissie. Chris geeft aan dat dit mogelijk is. De volgende vergadering van de 
voorlichtingscommissie zal naar alle waarschijnlijkheid midden mei plaatsvinden. Verder benadrukt Wendy dat 
het naar haar mening essentieel is om de provincie Limburg, de Zentrale Studienberatung en ander instanties 
actief te blijven attenderen op de mogelijkheden die Alcuinus biedt op het gebied van de werving van nieuwe 
studenten aan de RWTH Aachen. 
 



Beachvolleybal-werkgroep 
 
Luc Hamers geeft namens de werkgroep aan dat de kosten van het volleybalveld dit jaar niet zullen worden 
gedeclareerd bij Alcuinus. Dit om de vereniging, die momenteel weinig financiële middelen tot haar beschikking 
heeft in verband met het dalende ledenaantal, te ontlasten. 
 
Mountainbike-werkgroep 
 
Ruud Rademakers meldt namens de werkgroep dat er nog steeds regelmatig gefietst wordt in het Aachener 
Wald. Geïnteresseerden zijn van harte uitgenodigd om deel te nemen aan de regelmatig terugkerende 
fietstochten. 
 
Pumpingsquat-werkgroep 
 
Ben A’Campo meldt namens de werkgroep dat er nog steeds ca. 5 keer per week wordt getraind. Een ieder wordt 
van harte uitgenodigd om mee deel te nemen aan de dagelijkse fitnessactiviteiten bij het Hochschulsportzentrum. 
 
9a. Samenstelling van de commissies 
 
Accie 
Bart Höppener, Ben A’Campo (coördinator), Arjan Gelissen 
 
Internetcommissie 
Roy Dolmans, Tim Lauterbach (coordinator), Bart Höppener, Ruud Rademakers, Luc Hamers 
 
Introductiecommissie 
 Ben A’Campo, Ruud Rademakers, Bram Faaij, Henri Hazen (coördinator onbekend) 
 
Voorlichtingscommissie 
Chris Beckers (coördinator), Arjan Gelissen, Ben A’Campo, Bram Faaij, André Xhonneux, Henri Hazen, Benjamin 
Wilkosz 
 
9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Arjan Gelissen en Tim Lauterbach. 
 
10. Rondvraag 
 
-Luc Hamers geeft aan dat de –lang geleden- geplande vergadering van de internetcommisse er op korte termijn 
zal moeten komen. De nieuwere leden binnen deze commissie, zoals Ruud Rademakers, moeten dringend 
worden ingewerkt. 
 
-Verder oppert Luc het idee om meer contact met de OHB te zoeken wat betreft de organisatie van de 
voorlichting. Naar zijn mening zou de OHB een zinvolle bijdrage kunnen leveren bij het bedenken van een 
voorlichtingsstrategie. André Xhonneux is van mening dat dit weinig vruchtbare ideeën zal opleveren. Henri 
Hazen deelt de mening van André. Naar zijn mening hebben de jongere Activitas een betere kijk op de 
denkwijzen van middelbare scholieren, en is overleg met de –over het algemeen wat oudere- OHB-leden weinig 
zinvol.  Anish Bosch ondersteunt de mening van Henri. 
 
-Arjan Gelissen oppert het idee om een groot feest voor middelbare scholieren te organiseren. Dit idee wordt door 
het overgrote merendeel van de vergadering niet zinvol bevonden. 
 
-Wendy Robben licht de opkomende activiteiten van de OHB toe; 
 -Op een zaterdag in juni 2008 zal er een rondleiding door Thorn plaatsvinden. 

-In de zomer van 2008 zal er een motortour worden georganiseerd (planning zeer kort vooraf in verband 
met het onvoorspelbare weer) 
-In september 2008 (naar alle waarschijnlijkheid 23 september) zal er een bedrijfsbezoek aan Soland 
(gelegen op het internationale bedrijventerrein Avantis) plaatsvinden. 
-Op 8 november 2008 zal het jaardiner plaatvinden op een nog nader te bepalen locatie. 
-In mei 2009 zal er, alleen voor OHB-leden, een Rome-reis worden georganiseerd. 



 
-Bart van den Esschert wil graag weten wat het bestuur gaat doen met de e-mail die ontvangen is van Dhr. 
Rulkens, werkzaam bij DSM. In deze e-mail biedt Dhr. Rulkens de Alcuinus-leden een gesprek met enkele 
personeelsleden van DSM aan, om zo de mogelijkheden wat betreft werken bij DSM door te spreken.Ben 
A’Campo oppert het idee om van deze gelegenheid gebruik te maken om een bedrijfsbezoek aan DSM te 
regelen. Wendy Robben benadrukt dat, vanwege deze unieke kans, alleen werkelijk geïnteresseerden deel 
zouden moeten nemen aan deze bespreking. Er wordt afgesproken dat daarom enkel Roy Dolmans, Arjan 
Gelissen en Bart van den Esschert aan dit gesprek zullen deelnemen. Van het aankaarten van een 
bedrijfsbezoek als activiteit wordt afgezien. Henri Hazen zal namens Alcuinus de data 8 dan wel 15 mei 
voorstellen aan Dhr. Rulkens. Arjan Gelissen meldt tevens dat Dhr. Rulkens hem reeds via e-mail heeft 
aangeboden om eventueel zijn bachelorarbeit dan wel een praktikum (stage) bij DSM te volbrengen. 
 
-Bart van den Esschert zou graag zo spoedig mogelijk een brief naar Mevr. Wolfs (Deputé Provincie Limburg) de 
deur uit zien gaan. Hierin zouden de mogelijkheden die Alcuinus kan bieden bij de werving en begeleiding van 
middelbare scholieren uit Limburg kunnen worden aangekaart. 
 
 
-Roy Dolmans vraagt of Johan Gehlen en Rob Oligschlaeger al zijn betrokken bij de organisatie van de 
Batavierenrace. Zij zouden zeer waardevolle informatie kunnen verstrekken, omdat zij beiden enkele jaren 
geleden al enkele malen hebben deelgenomen aan dit evenement. Ben A’Campo meldt hierop dat de beiden 
heren al twee keer zijn uitgenodigd maar helaas beide keren beiden verhinderd waren. Tevens is het reglement 
van de Batavierenrace in de afgelopen jaren drastisch veranderd, waardoor de organisatie van de race er 
inmiddels sowieso anders uit ziet. 
 
-Roy Dolmans lijkt het interessant om in de Alcuinus-database een sectie met contacten aan te leggen. Hierin 
kunnen waardevolle contacten van de Activitas worden bijgehouden. Luc Hamers antwoordt dat dit mogelijk is. 
Hierop wordt besloten dat dit idee door Roy en Luc gezamenlijk zal worden verwezenlijkt. Het bestuur zal de 
vorm van deze sectie van de database mede bepalen. 
 
-Ben A’Campo deelt mede dat er op 17 april 2008 een laatste vergadering over de Batavierenrace zal 
plaatsvinden om 19.00u bij hem thuis, Stromgasse 42-50 (App. 53). Een ieder is van harte uitgenodigd om aan 
deze vergadering deel te nemen. Verder meldt Ben dat er inmiddels 24 leden zijn geworven voor de 
Batavierenrace, waaronder 5 Duitse studenten uit Dortmund, die via de website www.studivz.net zijn 
gecontacteerd. Hiermee is het maximaal mogelijke deelnemersaantal bereikt. 
 
-Roy meldt zich aan voor de lustrumcommissie. 
 
11. Uitdelen attenties 
 
Henri Hazen bedankt de vijf recent afgestudeerde leden voor hun inzet, gezelligheid en overige bijdrage aan 
K.A.V. Alcuinus tijdens hun lidmaatschap. De vier afgestudeerde leden zijn Roel Bröker, Roy Dolmans, Bart van 
den Esschert Luana Habets en Benjamin Wilkosz. Alle afgestudeerden krijgen namens het gehele bestuur een 
gegraveerde pen geschonken als aandenken aan hun lidmaatschap van de Activitas der Alcuinus. 
Henri richt een speciaal woord tot Roy Dolmans, welke gedurende zijn lidmaatschap buitengewoon veel inzet 
voor de vereniging heeft getoond. Tijdens zijn lidmaatschap heeft hij lange tijd in het bestuur gezeten. Daarnaast 
heeft hij zich ingezet binnen de voorlichtingscommissie, die hij ook later nog heeft gesteund via zijn werk bij de 
Zentrale Studienberatung. Ook was Roy lid van de internetcommissie, waarvoor hij nog steeds het nodige werk 
verzet. Daarnaast heeft Roy meegeholpen bij de organisatie van twee lustrums. Tot slot was en is Roy een veel 
geziene gast bij de verenigingsavonden en andere activiteiten. Als erkenning voor zijn inzet voor de vereniging 
heeft het bestuur van Alcuinus, in overeenstemming met de Oudherenbond, besloten om Roy de status “erelid 
van K.A.V. Alcuinus” toe te kennen. 
 



12. Sluiting 
 
Henri Hazen, voorzitter, bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.43u. 
 
 
 
 
Praeses:      Abactis: 
 
 
 
 
 
 
 
Henri Hazen      Chris Beckers 
 



Bijlage: Financieel verslag

 
 
Financieel verslag K.A.V. Alcuinus voor de ALV van 16 april 2008 
 
Algemene mededelingen: 
� De vaste lasten van de vereniging zullen vanaf het SoSe 2008 aanzienlijk dalen, aangezien de postbus te 

Vaals is opgeheven. De vereniging heeft nu haar postadres in Aachen bij de postcentrale van de RWTH.  
� De spaarrekening van de vereniging is afgelopen semester omgezet naar een internetspaarrekening. 

Hierdoor ontvangen we een rente over ons spaargeld in hoogte van 2,3%, in tegenstelling tot het 
aanzienlijk lagere rentepercentage op de oude spaarrekening. Verder zijn er ook een kwartaal- en 
jaarspaarrekening geopend. Op de desbetreffende rekeningen krijgen we respectievelijk  3,2% en 3,3% 
rente over het spaargeld, wanneer we het voor langere tijd vastzetten. Deze rekeningen zijn onder 
andere uitermate geschikt voor het spaargeld dat bestemd is voor het Lustrum. 

� Ondanks het dalen van de vaste lasten overweegt het bestuur de contributie voor leden te verhogen naar 
€25,- per academisch jaar. Als dit na het opstellen van de nieuwe begroting noodzakelijk blijkt te zijn, zal 
dit aan de volgende ALV voorgelegd worden. 

 
Contributie: 
Op het moment heeft de vereniging 20 betalende leden. Echter heeft één lid zich nog niet schriftelijk afgemeld. 
Van de desbetreffende persoon zullen we eventueel nog de contributie in hoogte van €20,- ontvangen.  
 
SSCTH (Stichting Studie Contact TH Aachen): 
In de overgangsperiode van SoSe 2007 naar WS 2007/08 telde Alcuinus 25 leden. Voor dit aantal leden hebben 
we aan het begin van het WS 2007/08 per lid €25,- ontvangen. Verder is de SSCTH ook dit semester ons in de 
kosten van de internetpagina tegemoet gekomen. Wederom wil ik ze hiervoor graag bedanken. Dit staat echter 
geboekt onder ‘Internet’.  
In de toekomst zal de SSCTH ons waarschijnlijk niet meer per lid, maar met een standaard vergoeding per 
academisch jaar ondersteunen. Hierover moet door de SSCTH zelf nog beslist worden. 
 
Oudherenbond: 
Vorig jaar hebben tien leden het OHB-diner bezocht. De vereniging heeft hiervoor per lid €40,- voorgeschoten. De 
OHB is ons, zoals in voorgaande jaren, met €200,- in de kosten tegemoet gekomen. De eigen bijdrage van de 
leden bedroeg €17,50. Deze is echter door één lid, na vele verzoeken, nog niet betaald. Wanneer dit wel gebeurd 
is, zullen de uitgaven €2,50 hoger uitvallen dan de inkomsten. Dit heeft de vereniging bijgedragen om voor een 
rond bedrag bij de eigen bijdrage te zorgen. 
 
Bestuur: 
De uitgaven van het bestuur waren bestemd voor de volgende doeleinden: 
� Kopieerkosten (€3,04), 
� drank voor de afgelopen ALV (€3,68), 
� onkosten verstuurde post (€2,67), 
� uittreksel Kamer van Koophandel (€11,-), 
� sleutels nieuwe postbus (€20,49) en 
� reiskostenvergoeding naar het stichtingsdiner (€5,94). 

De inkomsten zijn statiegelden die pas later terug in de kas zijn gekomen. 
 
Accie: 
De inkomsten van de Accie worden gevormd door verschillende eigen bijdragen van leden voor activiteiten. De 
vereniging heeft reeds €360,- aan ledenbijdrage voor de Batavierenrace 2008 ontvangen. De overige €17,- zijn 
ledenbijdragen voor de Feuerzangenbowle. De uitgaven van de Accie waren bestemd voor de volgende 
activiteiten: 
� De dropping (€7,46), 
� de Feuerzangenbowle (€36,67), 
� de Madsint (€12,63), 
� het bezoek aan de Weihnachtsmarkt (€15,-), 
� carnaval op de markt (€16,56) en 
� de eerste onkosten voor de Batavierenrace 2008 (€425,45). 

 
 
 



 
 
 
Financieel verslag K.A.V. Alcuinus voor de ALV van 16 april 2008 (vervolg) 
 
Voorlichting: 
In totaal heeft de commissie Voorlichting het afgelopen semester €42,52 aan reiskosten gedeclareerd. Verder zijn 
gedeclareerd: 
� Drank voor commissievergaderingen, 
� kopieerkosten,  
� naamkaartjes, 
� een verlengsnoer en twee pennen. 
 

Introductie (ESK): 
Naast de huur van de Grillplatz voor het ESK 2007 die op de balans van het SoSe 2007 staat, zijn dit alle 
inkomsten en uitgaven voor het ESK 2007. Uiteindelijk heeft de vereniging €77,80 aan dit introductiekamp 
bijgedragen. 
 
Verenigingsavond: 
Alleen in de maand november en februari is een verenigingsrondje gegeven. De verenigingsavond van oktober is 
komen te vervallen door de grill op het ESK. In december is er plaats gemaakt voor de Madsint. Tot slot was in de 
maanden januari en maart de opkomst dusdanig laag, dat er besloten is geen verenigingsrondje te geven. 
 
Vaste Lasten: 
De vaste lasten van afgelopen semester waren alleen de gebruikelijke. Hieronder valt de Interpolis verzekering. 
Hiervoor wordt elk kwartaal €28,31 betaald. Ten tweede wordt aan het begin van elk kalenderjaar de jaarlijkse 
bijdrage aan de Kamer van koophandel betaald. Deze bijdrage is verhoogd naar €27,-. Voorheen was deze 
bijdrage €21,62. 
 
ABN-AMRO: 
De kwartaalbijdrage voor het bankpasje is wederom verhoogd. Dit maal van €3,50 naar  
€3,75. Dit brengt de kosten voor de bankrekening op €7,25. Totaal aan rente is er €6,25 bijgeschreven. Hopelijk 
zal deze rente de komende jaren hoger uitvallen dankzij de nieuwe spaarrekeningen. 
 
Internet: 
De inkomsten van €45,- betreft de vergoede halfjaarlijkse rekening van de internetpagina in het SoSe 2007. De 
laatste rekening van de internetpagina (€57,-) is al betaald. De vergoeding hiervan door de SSCTH wordt 
verwacht in begin van het SoSe 2008.  
 
Lustrum: 
Het afgelopen semester heeft de vereniging €250,- opzij gezet voor het lustrum in 2009. Tot op heden was 
gebruikelijk om per jaar €200,- te sparen. Aangezien de vereniging in 2009 haar 50-jarig bestaan viert, heeft het 
bestuur besloten om te proberen meer opzij te zetten dan in de voorgaande jaren. 
 
Overige: 
De werkgroep Actueel heeft het afgelopen semester geen onkosten gedeclareerd. Ook onder de post ‘Diversen’ 
is niets geboekt. 
 
Overzicht: 
Op 31 maart 2008 had de vereniging: 
� €97,73 op de bestuursrekening, 
� €53,58 in kas en 
� €1.447,38 op de verschillende spaarrekeningen. 
 

Op 31 maart 2008 bedroeg het eigenvermogen van de vereniging €1.598,69.  
 
 
 
Ruud Rademakers, 
Quaestor der K.A.V. Alcuinus 
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